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nr. 230 894 van 7 januari 2020

in de zaak RvV X / IV

In zake: X

Gekozen woonplaats: ten kantore van advocaat P. STAES

Lange van Ruusbroecstraat 76-78

2018 ANTWERPEN

tegen:

de commissaris-generaal voor de vluchtelingen en de staatlozen

DE WND. VOORZITTER VAN DE IVde KAMER,

Gezien het verzoekschrift dat X, die verklaart van Iraakse nationaliteit te zijn, op 20 december 2019

heeft ingediend tegen de beslissing van de commissaris-generaal voor de vluchtelingen en de

staatlozen van 9 december 2019.

Gelet op de artikelen 39/77 en 51/4 van de wet van 15 december 1980 betreffende de toegang tot het

grondgebied, het verblijf, de vestiging en de verwijdering van vreemdelingen.

Gezien het administratief dossier.

Gelet op de beschikking van 2 januari 2020 waarbij de terechtzitting wordt bepaald op 7 januari 2020.

Gehoord het verslag van rechter in vreemdelingenzaken K. DECLERCK.

Gehoord de opmerkingen van de verzoekende partij en haar advocaat P. STAES en van attaché L.

VANDERVOORT, die verschijnt voor de verwerende partij.

WIJST NA BERAAD HET VOLGENDE ARREST:

1. Over de gegevens van de zaak

1.1. De bestreden beslissing luidt als volgt:

“A. Feitenrelaas

U verklaarde de Iraakse nationaliteit te hebben, geboren te zijn op 27 februari 1985 en afkomstig te zijn

uit het dorp Kis Qala, gelegen in het district Shekhan van de provincie Ninewa. U ben een Koerd van

etnische origine en een soennitische moslim. U verklaarde voorts niet naar school geweest te zijn en

analfabeet te zijn. U behoort tot een belangrijke Koerdische familie die aan het hoofd stond van de Zedik

of al-Zeidki stam. Deze stam wordt sinds de dood van uw vader in 1994 geleid door uw oom A.A..
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U verklaarde dat uw familie of stam voor het jaar 2003 actief was voor één van de Koerdische

paramilitaire eenheden die het regime van Saddam Hoessein steunde. Uw neef L.A.I. stond aan het

hoofd van dergelijke eenheid en verschillende van uw familieleden - waaronder uw broer A.F. (CGVS X,

O.V. X) - werkten voor hem als bodyguard. Na de val van Saddam in 2003 dook uw broer samen met

verschillende andere familieleden onder. Bij zijn terugkeer werd hij - net zoals u - werkzaam voor

het Iraakse leger. U was als soldaat voor het Iraakse leger in Mosul gestationeerd van 2005 tot 2013. U

nam in 2013 ontslag nadat u verschillende bedreigingen ontvangen had van jihadisten of terroristen. Zo

werd u in februari 2013 beschoten toen u onderweg was met uw collega's K. en K.M.. Uw collega K.

kwam hierbij om het leven. Na uw ontslag bij het leger hield u zich enkel nog bezig met de landbouw.

Toen de terroristische groepering daesh in juni 2014 uw regio binnenviel, vluchtte u naar de bergen

rondom Shekhan. U bleef daar enkele dagen tot daesh verdreven was door de Gouden Brigade van het

Iraakse leger. Bij uw terugkeer kwam u te weten dat uw oom S.A.H. en uw neef L.M.H. door daesh

vermoord werden.

In oktober 2017 vielen sjiitische milities of de al-Hashd al-Shaabi uw regio en uw dorp binnen. Uw

gronden werden door hen in brand gestoken, één van uw herders werd door hen vermoord, uw tractor

werd verbeurd verklaard en ze namen het vee van de dorpelingen in beslag. Daarnaast werd een deel

van uw grond – 50 dunum – in beslag genomen door A.J., een lid van de militie Hezbollah. Toen u in

april 2019 samen met enkele van uw neven naar uw gronden wandelde, passeerden er twee pick-up

wagens gevuld met Arabieren. Ze vuurden schoten af in jullie richting en verschillende van uw

familieleden werden geraakt. Uw neven H.I.A., F.M. en A.J.D. kwamen bij deze aanslag om het leven. U

besloot na dit incident om Irak te verlaten.

U verliet Irak op 5 augustus 2019 en u reisde via Iraaks Koerdistan naar Turkije. Vanuit Turkije reisde u

via Athene met het vliegtuig naar België waar u op 21 september 2019 aankwam. U werd op 22

september 2019 onder aanhoudingsmandaat geplaatst omdat u bedreigingen had geuit ten opzichte van

uw schoonzus. U diende in België een verzoek om internationale bescherming in op 18 oktober 2019.

Ter staving van uw verzoek om internationale bescherming legde u volgende documenten voor: uw

identiteitskaart, uw paspoort, uw nationaliteitsbewijs, uw kieskaart, uw badge van het Iraakse leger, de

identiteitskaart van uw grootvader (waarop wordt vermeld dat hij agha of stamhoofd is), een familiekaart

met uw ouders, het nationaliteitsbewijs en de overlijdensakte van uw vader, twee attesten met

betrekking tot de opleidingen die u kreeg in het Iraakse leger, foto's van u in het Iraakse leger en een

kaart van uw neef L.A.I. met betrekking tot zijn werk voor een Koerdische paramilitaire eenheid tijdens

het regime van Saddam Hoessein waarop tevens zijn bodyguards vermeld worden.

Uw broer A.F. verliet Irak in 2009 en diende in België een verzoek om internationale bescherming in. Hij

werd op 30 november 2009 erkend als vluchteling. Uw broer en zijn echtgenote I.A. (CGVS X, O.V. X)

verkregen op 21 mei 2013 de Belgische nationaliteit.

B. Motivering

Na grondige analyse van het geheel van de gegevens in uw administratief dossier, moet vooreerst

worden vastgesteld dat u géén elementen kenbaar hebt gemaakt waaruit eventuele bijzondere

procedurele noden kunnen blijken, en dat het Commissariaat-generaal evenmin dergelijke noden in uw

hoofde heeft kunnen vaststellen.

Bijgevolg werden er u geen specifieke steunmaatregelen verleend, aangezien er in het kader van

onderhavige procedure redelijkerwijze kan worden aangenomen dat uw rechten gerespecteerd worden

en dat u in de gegeven omstandigheden kunt voldoen aan uw verplichtingen.

Het feit dat u de Belgische autoriteiten probeerde te misleiden door valse of foutieve

identiteitsdocumenten te gebruiken – u kwam immers België vanuit Athene binnen met een Bulgaarse

identiteitskaart die niet aan u toebehoort – rechtvaardigde dat er een versnelde procedure werd

toegepast bij de behandeling van uw verzoek.

U vreest dat u bij een terugkeer naar Irak problemen zal kennen met de sjiitische milities of al-Hashd al-

Shaabi. U vreest dit omdat zij in 2017 vernielingen in uw dorp zouden aangericht hebben – waarbij ze

onder meer een herder vermoord zouden hebben en gronden van u in beslag zouden genomen hebben

– én in april 2019 enkele van uw neven vermoord zouden hebben.
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Daarnaast ontving u in 2013 bedreigingen van terroristen of jihadisten omwille van uw werk voor het

Iraakse leger én werden er in juni 2014 twee van uw familieleden vermoord door de terroristische

groepering daesh.

Wat betreft de bedreigingen die u kreeg omwille van uw werk voor het Iraakse leger en de problemen

van uw familie met daesh, dient te worden opgemerkt dat deze niet langer actueel zijn. U was immers

sinds 2013 zelf niet meer actief voor het leger én u hield zich enkel nog bezig met de landbouw (CGVS,

pg. 3). Bovendien werd daesh snel verdreven uit uw regio. Zo vertelde u dat ze maar drie of vier dagen

in uw dorp aanwezig waren en ze vervolgens verdreven werden door de Gouden Brigade van het

Iraakse leger (CGVS, pg. 6). Sindsdien kende u geen problemen meer met bovenvermelde groepen. Na

het vertrek van daesh verklaarde u enkel nog problemen gekend te hebben met de sjiitische milities of

de al-Hashd al-Shaabi (CGVS, pg. 16).

Het CGVS meent echter u zich aan eventuele vervolging in uw regio van herkomst, het district Sheikhan

in de provincie Ninewa, kunt onttrekken door zich elders in Irak te vestigen, meer bepaald in de

Koerdische Autonome Regio.

Het Commissariaat-generaal benadrukt immers dat uit artikel 48/5, § 3 van de Vreemdelingenwet volgt

dat er geen behoefte aan bescherming is indien er in een deel van het land van herkomst geen

gegronde vrees voor vervolging of geen reëel risico op ernstige schade bestaat, en indien van de

asielzoeker redelijkerwijze kan worden verwacht dat hij in dat deel van het land blijft. Hierbij geldt als

voorwaarde dat de asielzoeker op een veilige en wettige manier kan reizen naar en zich toegang kan

verschaffen tot dat deel van het land. In casu is het Commissariaat-generaal is van oordeel dat u zich

aan de bedreiging van uw leven of persoon als gevolg van de veiligheidssituatie in uw regio van

herkomst kan onttrekken door zich in Noord-Irak te vestigen, waar u over een veilig en redelijk

vestigingsalternatief beschikt.

Uit de informatie waarover het CGVS beschikt (zie EASO Country of Origin Report Iraq: Security

situation van maart 2019, beschikbaar op

https://www.cgvs.be/sites/default/files/rapporten/ easo_coi_report_iraq._security_situation_20190312.pd

f of https://www.cgvs.be/nl) blijkt dat het geweldsniveau en de impact van het geweld in Irak regionaal

erg verschillend te zijn. Deze sterk regionale verschillen typeren de veiligheidssituatie in Irak. Uit de

informatie waarover het CGVS beschikt blijkt dat de veiligheidssituatie in de vier noordelijke provincies

Dohuk, Erbil, Suleymaniyah en Halabja, formeel onder bestuur van de Kurdistan Regional Government

(KRG), significant stabieler is dan de situatie in Centraal-Irak. De Koerdische Autonome Regio

(KAR) kent een zekere mate van stabiliteit en efficiënt optredende veiligheidsdiensten.

Het Koerdisch onafhankelijkheidsreferendum dat op 25 september 2017 plaatsvond, brak de KRG en de

Koerdische bevolking zuur op. Het Iraakse leger en PMU verdreven als reactie hierop de Koerdische

troepen uit Kirkuk en grote delen van de betwiste gebieden onder Koerdische controle waardoor de

KRG een groot deel van zijn olieinkomsten verloor. Na het Koerdische onafhankelijkheidsreferendum

kampt de regio met een zware politieke crisis en machtsstrijd tussen de Koerdische partijen, alsook een

diepe economische crisis. De aanhoudende spanningen met de centraal-Iraakse regering omtrent de

verdeling van de olie-export en de inkomstenverdeling hiervan, alsook de onduidelijke toekomst van de

zogeheten betwiste gebieden zet de relaties tussen de KRG en de Centraal- Iraakse regering op scherp,

maar heeft tot op heden weinig impact op de veiligheidssituatie in de KAR.

Op 9 december 2017 kondigde de toenmalige Iraakse eerste minister Haider al-Abadi de definitieve

overwinning op ISIL af. Het door ISIL uitgeroepen kalifaat is volledig verdwenen. Dit belet evenwel niet

dat ISIL verder terroristische aanslagen pleegt op het Iraakse grondgebied. ISIL maakt hierbij gebruik

van guerrillatactieken en voert vanuit afgelegen rurale gebieden kleinschalige, doelgerichte aanvallen

uit, waarbij zowel leden van het ISF, pro-regeringsgezinde gewapende groeperingen en burgers

geviseerd worden. Het terreurgeweld in de KAR is veel minder frequent dan elders in Irak. In de regio

heerst een relatieve stabiliteit. Er vonden de voorbije vijf jaar drie grootschalige aanslagen plaats in de

KAR, met name in september 2013, in november 2014 en in april 2015. Doelwit van deze aanslagen

waren de Koerdische veiligheids- en overheidsdiensten en het Amerikaanse consulaat in Erbil. Bij deze

aanslagen viel een beperkt aantal burgerdoden. Sinds 2016 vonden er geen terroristische aanslagen

plaats waarbij burgerslachtoffers te betreuren vielen.

Daarnaast vonden in de KAR een aantal geïsoleerde en kleinschalige aanvallen van IS plaats. Hierbij

vallen weinig tot geen burgerslachtoffers.
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Niettegenstaande de KAR relatief gespaard blijft van ISIL-activiteiten, geniet ISIL steun in het gebied

rond het Halabja-gebergte, en is het erin geslaagd zijn draagvlak en invloed uit te breiden tot voorbij het

Halabja-gebergte, mede door lokale Koerdische strijders te rekruteren. Uit de beschikbare

informatie blijkt dat de Koerdische autoriteiten sinds januari 2018 meerdere vermeende ISIL-cellen

hebben opgerold, voornamelijk in de provincie Suleymaniah. Hoewel dit inherent een groot potentieel

inhoudt op gewelddadige incidenten, wijst dit vooral op de capaciteit van de Koerdische

veiligheidsdiensten om dergelijk geweld te voorkomen.

Het gros van het aantal slachtoffers dat de afgelopen jaren geregistreerd werd in de KAR is

geconcentreerd in het gebied aan de grens met Iran en Turkije, dit ingevolge het conflict tussen de PKK

en het Turkse leger. Sinds er op 25 juli 2015 een einde kwam aan de twee jaar durende wapenstilstand

tussen Turkije en de PKK, voert het Turkse leger opnieuw luchtaanvallen uit op PKK-doelwitten in

Noord-Irak. Deze Turkse offensieven bestaan voornamelijk uit gerichte luchtbombardementen op PKK-

basissen in het bergachtig en dunbevolkt grensgebied met Turkije. Hierbij worden echter ook naburige

Koerdische dorpen getroffen. Het aantal burgerslachtoffers dat hierbij te betreuren valt, is beperkt. In

december 2017 begon het Turkse leger ook grondoffensieven uit te voeren op Iraaks grondgebied,

waardoor de aanwezigheid van Turkse militairen in de rurale gebieden in Dohuk en Erbil toenam. Aan

deze grondoffensieven kwam een einde nadat de Iraakse premier in september 2018 aan de

federale grensautoriteiten de opdracht gaf de bewaking van de grens met Turkije te versterken.

Sinds een viertal jaar voert Iran, in de strijd tegen Koerdische rebellen, opnieuw sporadisch aanvallen uit

op de Noord-Iraakse, meer bepaald op KDPI-doelwitten. De aanval in september 2018, waarbij Iran het

hoofdkwartier van de KDPI viseerde, was de eerste Iraanse aanval waarbij er burgerslachtoffers te

betreuren vielen.

U laat na het bewijs te leveren dat u specifiek geraakt wordt, om redenen die te maken hebben met uw

persoonlijke omstandigheden, door een reëel risico als gevolg van het willekeurig geweld te Dohuk.

Evenmin beschikt het CGVS over elementen die er op wijzen dat er in uw hoofde omstandigheden

bestaan die tot gevolg hebben dat u een verhoogd risico loopt om het slachtoffer te worden van

willekeurig geweld.

Uit de informatie waarover het CGVS beschikt (zie EASO COI Report: Iraq – Internal mobility van 5

februari 2019, beschikbaar op

https://www.cgvs.be/sites/default/files/rapporten/ easo_coi_report_iraq._internal_mobility.pdf of

https://www.cgvs.be/nl), blijkt dat de Koerdische Autonome Regio niet alleen over de weg bereikbaar is.

Naast Baghdad International Airport beschikt Irak immers over luchthavens in Basra, Najaf, Erbil en

Suleymaniah, dewelke onder de controle van de Iraakse autoriteiten staan en vlot bereikbaar zijn. Sinds

eind maart 2018 zijn terug rechtsreeks vluchten uit het buitenland, inclusief Europese steden, naar de

KAR operationeel. Verschillende internationale luchtvaartmaatschappijen lasten de

Koerdische luchthavens opnieuw in hun vluchtschema’s in. De Turkse nationale vliegtuigmaatschappij

Turkish Airlines besliste omwille van politieke redenen alleen nog op Erbil en niet meer op Suleimaniya

te vliegen.

Uit de beschikbare informatie blijkt voorts dat dat etnische Koerden de KAR vrij kunnen binnenkomen en

over het algemeen geen garantsteller meer moeten opgeven om door de veiligheidscontrole te komen.

Hoewel er na de bomaanslag in Erbil in april 2015, restrictieve maatregelen werden ingevoerd met

betrekking tot binnenkomst en verblijf in de KRG-regio, trof deze verstrenging in hoofdzaak Arabieren en

meer bepaald alleenstaande Soennitische mannen.

Etnische Koerden die het geweld in Centraal- Irak ontvluchtten, kunnen zich voorts vrij vestigen in de

KARregio. Zij hebben over het algemeen geen probleem om een verblijfsvergunning te bekomen.

Volgens sommige bronnen dienen Koerden zelfs geen verblijfsvergunning aan te vragen en hebben zij

op basis van hun Iraakse identiteitskaart en Koerdische identiteit recht op verblijf in de KAR. Het lokale

Asayish-kantoor zal een veiligheidsen achtergrondcontrole uitvoeren, wat een aantal weken in beslag

neemt.

Derhalve dient nog onderzocht te worden of u over een redelijk intern vestigingsalternatief beschikt.

U verklaarde meermaals tijdens het persoonlijk onderhoud bij het CGVS dat u nooit in de stad Dohuk -

gelegen in de Koerdische Autonome Regio (KAR) - was geweest. U stelde dat u er nooit had gewoond

en dat u en uw familie er geen netwerk hadden.
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U vertelde dat dit kwam omdat uw stam in het verleden had samengewerkt met het regime van Saddam

Hoessein en ze daarom niet welkom waren in de KAR (CGVS, pg. 5, 8, 9, 13 & 18).

Rekening houdend met uw persoonlijke omstandigheden – die hieronder uitvoerig besproken worden -

kan echter van u redelijkerwijs verwacht worden dat u zich wel degelijk in Noord-Irak vestigt.

Vooreerst meent het CGVS dat er niet het minste geloof kan worden gehecht aan het feit dat u of uw

familie lid zouden geweest zijn van een Koerdische paramilitaire eenheid die Saddam steunde - én u

zich omwille van deze activiteiten van uw familie actueel niet zou kunnen vestigen in de KAR -

aangezien u en uw broer hierover tegenstrijdige (en vage) verklaringen aflegden en uw verklaringen

hierover in tegenspraak zijn met de informatie waarover het CGVS beschikt.

Ten eerste, legden u en uw broer tijdens de persoonlijke onderhouden bij het CGVS inconsistente

verklaringen af over uw activiteiten voor de Koerdische paramilitaire eenheid waarvan uw familie en uw

stam deel zouden uitgemaakt tijdens het regime van Saddam Hoessein. Zo verklaarde uw broer tijdens

zijn persoonlijk onderhoud bij het CGVS dat u zich een jaar na hem bij deze Koerdische paramilitaire

eenheid aansloot. Aangezien hij in 1998 als bodyguard van jullie neef voor deze organisatie begon te

werken, zou dit betekenen dat u hiervoor begon te werken in 1999. Tevens legde uw broer uw

werkbadge of lidkaart van deze Koerdische paramilitaire eenheid neer (CGVS broer, pg. 3 & 5). De

verklaringen van uw broer over uw activiteiten voor deze Koerdische paramilitaire eenheid staan echter

in scherp contrast met de verklaringen die u hierover aflegde. U ontkende immers tijdens het persoonlijk

onderhoud bij het CGVS dat u ooit voor deze Koerdische paramilitaire eenheid werkzaam was

geweest. U stelde dat u toen nog te jong was en u slechts 18 jaar oud was op het moment van de val

van Saddam (CGVS, pg. 7). Dergelijke flagrante tegenstrijdigheid tussen de verklaringen van u en uw

broer over uw activiteiten voor deze Koerdische paramilitaire eenheid, waarbij u enerzijds verklaarde

nooit voor deze groepering gewerkt te hebben maar uw broer anderzijds beweerde dat u hier vanaf

1999 voor zou gewerkt hebben, doet op fundamentele wijze afbreuk aan de geloofwaardigheid van de

werkzaamheden van uw familie voor deze paramilitaire eenheid. Er kan immers redelijkerwijze verwacht

worden dat u en uw broer over uw activiteiten voor deze Koerdische paramilitaire eenheid coherent

zouden zijn, gezien deze activiteiten de enige reden zijn waarom u en uw familie zich niet in de KAR

mogen vestigen of niet in de KAR mogen binnenkomen.

Ten tweede, legden u en uw broer tijdens de persoonlijke onderhouden bij het CGVS tegenstrijdige

verklaringen af over de problemen die u zou gekend hebben met de Koerdische overheid omwille van

de activiteiten die u en uw familie hadden uitgevoerd voor het regime van Saddam. Zo stelde uw broer

tijdens zijn persoonlijk onderhoud bij het CGVS dat u in 2008 werd opgepakt in Shekhan door de

Koerdische Democratische Partij (KDP) of de partij van Barzani (CGVS broer, pg. 3 & 10). U beweerde

echter dat u van 1985 – uw geboortejaar – tot 2019 nooit in een gevangenis had gezeten en u nooit

door de Koerdische troepen of de Iraakse overheid was gearresteerd (CGVS, pg. 11). Bovenstaande

inconsistente verklaringen over de problemen die u met de KDP nog zou gekend hebben na de val van

Saddam, doen verder afbreuk aan de geloofwaardigheid van de activiteiten van uw familie tijdens het

regime van Saddam Hoessein en de problemen die u en uw familie hierdoor zouden gekend hebben na

2003. Er kan immers ten minste verwacht worden dat u en uw broer over dergelijk ernstig feit, nl. het

feit dat u gearresteerd zou zijn door de KDP in 2008 omwille van de activiteiten die u en uw familie in

opdracht van Saddam Hoessein zouden uitgevoerd hebben, coherent zouden zijn.

Ten derde, legden u en uw broer tijdens de persoonlijke onderhouden bij het CGVS weinig coherente

verklaringen af over de verblijfplaats van uw broer tot het jaar 2003. Zo beweerde uw broer dat hij

tijdens het regime van Saddam in Shekhan woonde en pas na de val van Saddam Hoessein in 2003 in

Kis Qala ging wonen (CGVS broer, pg. 2). Uw broer herhaalde dit nogmaals en stelde dat hij in de

Saraya wijk woonde van Shekhan tot het jaar 2003 (CGVS broer, pg. 4). In het licht van de verklaringen

van uw broer is het bijzonder vreemd dat u beweert dat zijn vaste woonplaats tot het jaar 2003 steeds in

Kis Qala was. U stelde dat hij ging werken als bodyguard en dan 's avonds naar huis terugkeerde

(CGVS, pg. 10-11). Dergelijke incoherente verklaringen van u en uw broer over de woonplaats van uw

broer tijdens zijn werkzaamheden voor deze Koerdische paramilitaire eenheid, doen verder afbreuk aan

de geloofwaardigheid van de activiteiten die u en uw familie uitvoerden voor een

Koerdische paramilitaire eenheid in opdracht van Saddam Hoessein. Redelijkerwijs kan er immers

verwacht worden dat u en uw broer samenhangende verklaringen zouden afleggen over de woonplaats

waar hij verbleef tijdens de laatste jaren voor de val van Saddam Hoessein.
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Ten vierde, legde u bijzonder vage verklaringen af over de periode waarin uw broer werkzaam was voor

deze Koerdische paramilitaire eenheid én de periode waarin hij ondergedoken bleef na de val van

Saddam. Zo verklaarde u niet te weten hoe lang uw broer voor deze paramilitaire eenheid werkzaam

was. U kon hierbij niet bij benadering zeggen of uw broer 5, 10 of 15 jaar werkzaam was geweest voor

deze Koerdische paramilitaire eenheid. Bovendien wist u zelfs niet eens of hij voor of na uw geboorte

voor deze eenheid begon te werken. Uw uitleg voor deze vage verklaringen was dat u nog te jong was

(CGVS, pg. 7 & 8). Daarnaast kon u niet aangeven waar uw familieleden – waaronder uw broer –

naartoe gevlucht waren tijdens de val van Saddam, wanneer ze teruggekeerd waren én wie er juist

teruggekeerd was (CGVS, pg. 9 & 10). Dergelijke vage en nietszeggende verklaringen over

de paramilitaire carrière van uw broer en zijn periode van onderduiken na de val van Saddam, doen

verder afbreuk aan de geloofwaardigheid van de activiteiten die u en uw familie ten tijde van het regime

van Saddam zouden uitgevoerd hebben. Uw jonge leeftijd vormt geenszins een geldige uitleg of

verschoning voor deze bijzonder vage verklaringen over de periode waarin uw broer werkzaam was

voor een Koerdische paramilitaire eenheid. De activiteiten van uw broer en uw familie voor de

Koerdische paramilitaire eenheid zijn immers de reden waardoor u en uw familie zich niet zouden

kunnen vestigen in de KAR of in Dohuk. Gelet op het belang van deze activiteiten voor het verdere

leven van u en uw familie - en het feit dat u bovendien aangaf dat u met uw broer een zeer goede band

had (CGVS, pg. 7) - kan er redelijkerwijs verwacht worden dat u beter op de hoogte zou zijn van

de paramilitaire activiteiten die uw broer zou uitgevoerd hebben onder het regime van Saddam en de

wijze waarop hij onderdook na de val van Saddam.

Ten slotte, blijken uw verklaringen over uw familie en de activiteiten van uw familie voor een

Koerdische paramilitaire eenheid onder het regime van Saddam onverenigbaar te zijn met de informatie

waarover het CGVS beschikt, met name een rapport van de mensenrechtenorganisatie Human Rights

Watch (HRW) dat een case study bevat over de situatie in uw dorp Kis Qala na de val van het regime

van Saddam Hoessein ('Claims in Conflict: Reversing Ethnic Cleansing in Northern Iraq', HRW,

2/08/2004, pg. 20-24). Deze case study beschrijft de geschiedenis en situatie in uw dorp én nam

hiervoor onder meer een interview af met uw oom – en tevens het stamhoofd - S.A.A.Z.. Uw oom

beschrijft hierbij hoe uw stam onder de arabiseringspolitiek van Saddam Hoessein werd verdreven uit

het dorp en verplicht was om zich te vestigen in de Koerdische autonome zone ten noorden van de stad

Atrush. Uw stam en uw familie zouden pas na de val van het regime van Saddam in 2003 teruggekeerd

zijn naar Kis Qala. HRW gaf hierbij aan dat toen zij het dorp Kis Qala bezochten uw oom de leiding had

over het dorp en hij lid was van het militaire bureau van de Koerdische Democratische Partij (KDP).

Deze partij, die naar de onafhankelijkheid van Iraaks Koerdistan streeft, wordt sinds 1979 geleid

door Massoud Barzani én staat bijzonder sterk in de regio Dohuk waar het 33 van de 41 zetels in

handen heeft. Uw oom verklaarde voorts dat hij de Arabieren niet zou laten terugkeren en ieder lid van

zijn stam welkom was om zich in het dorp te vestigen. Er dient hierbij te worden opgemerkt dat er geen

twijfel bestaat dat het dorp Kis Qala in het rapport van HRW naar uw dorp verwijst aangezien het op

dezelfde plaats gesitueerd werd als waar u het situeerde, nl. in het district Shekhan met als naburig dorp

Shif Shirin (CGVS, pg. 4). Daarnaast geeft HRW aan dat het dorp onder leiding staat van de Zitki stam.

Dit stemt eveneens overeen met uw verklaringen over het dorp. U gaf immers aan dat u behoorde tot de

stam Zedik (CGVS, pg. 5) en uw broer vertelde dat deze stam in het Arabisch 'Zeidki' of 'al-Zeidki' werd

genoemd (CGVS broer, pg. 2). Tevens stemmen uw verklaringen over de leiding van het dorp overeen

met de informatie in het rapport van HRW. U beweerde immers dat uw grootvader het dorpshoofd of

stamhoofd was en na hem respectievelijk uw vader – die in 1994 overleed – en uw oom A.A. de fakkel

overnamen als dorps of stamhoofd (CGVS, pg. 12 & 13). In het rapport wordt uw oom S.A.A.Z. vermeld

als het huidige dorps- of stamhoofd. Bovenstaande vaststellingen, met name dat uw verklaringen over

de activiteiten van uw familie tijdens het regime van Saddam Hoessein geenszins overeenstemmen met

de informatie waarover het CGVS beschikt en dat uit deze informatie net het tegendeel blijkt, nl. dat uw

familie verdreven werd uit uw regio tijdens de arabiseringspolitiek van Saddam en uw familie bij uw

terugkeer deel uitmaakte van de KDP, doen op onherstelbare wijze afbreuk aan de geloofwaardigheid

van het feit dat u of uw familie deel zouden uitgemaakt hebben van een Koerdische paramilitaire

eenheid onder het regime van Saddam en u zich hierdoor niet zou kunnen vestigen in de KAR of de

regio Dohuk.

Aansluitend dient te worden opgemerkt dat bovenstaande informatie – met name het rapport van HRW

– en de analyse van de Facebookpagina van uw broer, zeer gegronde vermoedens doen rijzen dat u

wel degelijk over een uitgebreid netwerk in de KAR of de regio Dohuk beschikt.
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Vooreerst blijkt uit de case study van HRW dat uw oom – en stamhoofd - S.A.A.Z. lid was van het

militaire bureau van de KDP én uw familie voor 2003 lange tijd in Noord-Irak zou verbleven

hebben nadat ze door de Arabiseringspolitiek van Saddam Hoessein verdreven werden uit het dorp Kis

Qala. Zoals reeds eerder werd vermeld is de KDP een partij die naar de onafhankelijkheid van Iraaks

Koerdistan streeft en sinds 1979 geleid wordt door Massoud Barzani. Deze partij staat bovendien

bijzonder sterk in de regio Dohuk waar het 33 van de 41 zetels in handen heeft. Aangezien uw oom –

zoals uit het rapport van HRW blijkt – nauwe banden heeft met deze partij én zelfs deel uitmaakt van

haar militaire vleugel, is het an sich weinig waarschijnlijk dat u of uw familie niemand zouden kennen in

de KAR of er niemand van uw familie in de KAR zou wonen zoals u meermaals beweerde tijdens het

persoonlijk onderhoud bij het CGVS (CGVS, pg.. 5, 8, 9, 13 & 18). Het vermoeden dat uw familie in de

KAR of de regio Dohuk over een uitgebreid netwerk beschikt wordt bovendien bevestigd en versterkt

door de informatie die op de Facebookpagina van uw broer werd teruggevonden (zie

informatie toegevoegd aan het administratief dossier). Zo is het opmerkelijk dat uw broer op zijn

Facebookpagina – onder de naam F.A.Z. – verklaart dat hij afkomstig is van Dohuk en niet van

Shekhan. Daarnaast werd er op de Facebookpagina van uw broer een zoekopdracht uitgevoerd in zijn

vriendenlijst om te achterhalen welke van zijn Facebookvrienden afkomstig waren of opgegroeid waren

in de stad Duhok. Het resultaat van deze zoekopdracht was bijzonder hallucinant aangezien er maar

liefst 27 pagina's aan Facebookvrienden terug werden gevonden die in de regio Dohuk waren

opgegroeid of er verbleven. In deze lange lijst van 27 pagina's werden tevens meer dan 20 vrienden

geïdentificeerd die actief waren of beweerden actief te zijn voor de KDP. Bovenstaande informatie

die werd teruggevonden op de Facebookpagina van uw broer bevestigt het vermoeden dat uw familie of

uw stam, banden heeft met de KDP én over een uitgebreid netwerk beschikt in de KAR of de regio

Dohuk. Uw broer probeert om zijn identiteit op deze Facebookpagina te verbergen door een foto van

één van zijn kinderen te gebruiken als profielfoto en aan te geven dat hij momenteel in het vijfde leerjaar

zit. Er kan hieraan echter geen geloof worden gehecht gezien het onwaarschijnlijk is dat een kind dat in

België opgroeit een dergelijk uitgebreid vriendennetwerk zou hebben in de KAR of de regio Dohuk.

Daarnaast werden er nog andere vaststellingen op deze Facebookpagina gemaakt waardoor er geen

twijfel over bestaat dat dit de Facebookpagina van uw broer A.F. is. Zo stemt de huidige woonplaats op

zijn Facebookpagina – Brasschaat – overeen met uw verklaringen (CGVS, pg. 7) en de informatie uit

het Rijksregister over de woonplaats van uw broer (zie informatie toegevoegd aan het administratief

dossier). Daarnaast werden de vier kinderen van uw broer – zoals u ze had vermeld tijdens

het persoonlijk onderhoud bij het CGVS, met name F.A.F., A.A.F., Al.A.F., Ab.A.F. (CGVS, pg. 7) – op

deze Facebookpagina met naam en foto's teruggevonden. Ten slotte, bevat deze Facebookpagina ook

een foto van u samen met uw broer. Bovenstaande vaststellingen, met name dat uit de case study van

HRW met betrekking tot uw dorp blijkt dat uw oom - en stamhoofd - lid is van het militaire bureau van de

KDP, dat uit datzelfde rapport blijkt dat uw familie reeds lange tijd in Noord-Irak zou verbleven hebben

voor de val van Saddam en dat uit de Facebookpagina van uw broer eveneens blijkt dat uw familie

sterke banden heeft met de regio Dohuk, doen vermoeden dat u en uw familie in de KAR en meer

specifiek in de regio Dohuk over een uitgebreid familiaal- en vriendschappelijk netwerk beschikken.

Voorts kan nog worden opgemerkt dat u een alleenstaande man bent en uit de verklaringen van u en uw

broer blijkt dat u uit een belangrijke, welgestelde familie afkomstig bent. Zo verklaarde u dat uw familie –

respectievelijk uw grootvader, uw vader en uw oom – de leiding had over de Zedik stam en deze stam

enkele duizenden families bevat (CGVS, pg. 12 & 13). Tevens zouden u en uw broer een groot stuk

grond geërfd hebben van 150 dunum – waarbij 1 dunum overeenstemt met 2500m² - én zou de

opbrengst van deze landbouwgronden u in staat gesteld hebben om 15 000 dollar te spenderen aan uw

reis naar België (CGVS, pg. 12, 13 & 15). U benadrukte hierbij dat de landbouw veel geld opbracht

(CGVS, pg. 15). Dit bevestigt bovendien wat uw broer reeds enkele jaren geleden tijdens zijn persoonlijk

onderhoud verklaarde, nl. dat jullie familie aan het hoofd van een stam stond, dat jullie zeer veel land

hadden én dat jullie zelf niet hoefden te werken (CGVS broer, pg. 4). Ten slotte, kan nog

worden opgemerkt dat u en uw broer tegenstrijdige verklaringen aflegden over uw opleidingsniveau. Zo

verklaarde u tijdens het persoonlijk onderhoud bij het CGVS dat u analfabeet was en u nooit naar school

was gegaan omdat er in uw regio geen scholen waren (CGVS, pg. 4). Dergelijke verklaring is bijzonder

vreemd, gezien uw broer verklaarde dat u tot laatste jaar van het basisonderwijs naar school ging

(CGVS broer, pg. 5). Bovenstaande tegenstrijdigheid tussen de verklaringen van u en uw broer met

betrekking tot uw opleidingsniveau, doet opnieuw het vermoeden rijzen dat u bewust tracht om

informatie achter te houden met betrekking tot uw profiel en uw leven in Irak.

Gelet op het geheel van bovenstaande vaststellingen, met name dat er geen geloof kan worden gehecht

aan het feit dat u of uw familie lid zouden geweest zijn van een Koerdische paramilitaire eenheid die

Saddam steunde - én u zich omwille van deze activiteiten van uw familie actueel niet zou kunnen
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vestigen in de KAR - omdat u en uw broer hierover tegenstrijdige (en vage) verklaringen aflegden en uw

verklaringen hierover in tegenspraak zijn met de informatie waarover het CGVS beschikt, dat

integendeel uit deze informatie en uit de analyse van Facebookpagina van uw broer blijkt dat u wel

degelijk over een uitgebreid vriendschappelijk en familiaal netwerk beschikt in de KAR of in de regio

Dohuk, dat uw familie banden heeft met de KDP, dat u uit een welgestelde en belangrijke familie

afkomstig bent en dat u ten slotte, informatie met betrekking tot uw opleidingsniveau tracht achter te

houden, kan er worden aangenomen dat een intern vluchtalternatief naar de KAR of de regio

Dohuk voor u redelijk is.

De door u in het kader van uw asielprocedure neergelegde documenten wijzigen voorgaande

vaststellingen niet. Uw identiteitskaart, uw paspoort, uw nationaliteitsbewijs, uw kieskaart, uw badge van

het Iraakse leger, de identiteitskaart van uw grootvader (waarop wordt vermeld dat hij Agha of

stamhoofd is), een familiekaart met uw ouders, het nationaliteitsbewijs en de overlijdensakte van uw

vader, twee attesten met betrekking tot de opleidingen die u kreeg in het Iraakse leger en foto's van u in

het leger bevestigen enkel uw identiteit, uw werkzaamheden voor het Iraakse leger na de val van

Saddam en uw herkomst uit het dorp Kis Qala, district Shekhan, provincie Ninewa, die in deze

beslissing niet worden betwist.

Wat betreft de kaart die u voorlegde waarop vermeld wordt dat uw neef L.A.I. werkzaam was voor - en

aan het hoofd stond van - een Koerdische paramilitaire eenheid tijdens het Saddam-regime, dient

te worden opgemerkt dat documenten enkel een ondersteunende bewijswaarde hebben indien ze

gepaard gaan met geloofwaardige verklaringen, wat in deze niet het geval is. Uit de informatie waarover

het Commissariaatgeneraal beschikt, blijkt bovendien dat allerhande documenten tegen betaling

gefabriceerd kunnen worden, wat de bewijswaarde van dergelijke stukken verder relativeert.

Er mag dan ook worden aangenomen dat u, die voldoende zelfstandig en initiatiefrijk genoeg is om naar

Europa te reizen en zich in een vreemde gemeenschap te vestigen, bij terugkeer naar het land waarvan

u de nationaliteit bezit, in staat bent om buiten uw regio van herkomst in uw levensonderhoud te

voorzien.

Gelet op bovenstaande vaststellingen stelt het Commissariaat-generaal vast dat, daargelaten de huidige

situatie in uw regio van herkomst, u over een veilig en redelijk intern vluchtalternatief beschikt in Noord-

Irak waar thans geen sprake is van een gewapend conflict in de zin van artikel 48/4, § 2, c van de

Vreemdelingenwet.

C. Conclusie

Op basis van de elementen uit uw dossier, kom ik tot de vaststelling dat u niet als vluchteling in de zin

van artikel 48/3 van de Vreemdelingenwet kan worden erkend. Verder komt u niet in aanmerking voor

subsidiaire bescherming in de zin van artikel 48/4 van de Vreemdelingenwet.”

2. Over het beroep

2.1. Verzoekschrift

Verzoeker voert in zijn verzoekschrift van 20 december 2019 een schending aan van “artikel 48/3, 48/5

en 48/7 van de Vreemdelingenwet. Schending art. 4.1 Richtlijn 2011/95/EU van 13 december 2011

inzake normen voor de erkenning van onderdanen van derde landen of staatlozen als personen die

internationale bescherming genieten, voor een uniforme status voor vluchtelingen of voor personen die

in aanmerking komen voor subsidiaire bescherming, en voor de inhoud van de verleende bescherming.

Schending van de materiële motiveringsverplichting zoals bedoeld in artikel 62 van de

Vreemdelingenwet. Schending van het artikel 3 van de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke

motivering van bestuurshandelingen. Schending van het materiële motiveringsbeginsel. Schending van

het zorgvuldigheidsbeginsel en het vertrouwensbeginsel.”.

Verzoeker geeft een theoretische uiteenzetting aangaande onder meer de motiveringsplicht en de

bewijslast.

Waar verweerder stelt dat verzoeker inconsistente verklaringen aflegde aangaande de activiteiten van

de Koerdische paramilitaire eenheid, stelt verzoeker dat “hij nooit gewerkt heeft voor “Sadam” (zie pg.

7/21 persoonlijk onderhoud)”.
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Daarnaast geeft hij aan dat hij nooit de term “Koerdische paramilitaire eenheid” vermeldde en dat dit een

term is “die verwerende partij zelf toevoegt om verzoeker onder een groep te catalogeren”. Verzoeker

verduidelijkt dat zijn familie wel werkzaam was voor Saddam, dat zijn (achter)neef L.A.I. werkzaam voor

Saddam en dat zijn broer werkte als bodyguard voor L.A.I.. Verzoeker betoogt dat hoe dan ook ridicuul

is om te stellen dat “verzoeker werkzaam zou zijn geweest bij dezelfde organisatie als zijn broer in 1999.

Verzoeker was toen immers slechts 14 jaar oud.”. Verzoeker wijst er verder op dat zijn broer dan ook

met klem ontkent dat “hij ooit zou hebben gezegd dat verzoeker een jaar na hem (i.e. dd. 1999) met

hem zou zijn gaan werken.”.

Waar verweerder stelt dat “er tegenstrijdige verklaringen waren omtrent de problemen die verzoeker zou

hebben gehad met de Koerdische overheid” – verzoeker stelde dat hij nooit in een gevangenis heeft

gezeten, terwijl zijn broer destijds zei dat verzoeker in 2008 zou zijn opgepakt door de KDP – haalt

verzoeker aan dat zijn broer stelt “dat dit geen juiste weergave is van wat hij destijds vertelde aan het

CGVS”. Hij verklaart dat “hij in 2009 vertelde dat hij niet wist waar zijn broer was, en dat deze niet bij de

familie was. Verzoeker was namelijk in 2008 een maand weg, en de broer van verzoeker wist niet naar

waar. Sommigen zeiden dat hij opgepakt was, sommigen dat hij gevlucht was. Maar uiteindelijk bleek hij

bij het leger te hebben gezeten, maar dat wist de broer van verzoeker toen niet.”.

Wat betreft de woonplaats van verzoekers broer A.F. zijn verzoeker en zijn broer formeel en stellen zij

altijd in Kis Qala te hebben gewoond.

Wat betreft de periode dat verzoekers broer werkzaam was bij de Koerdische paramilitaire eenheid,

blijkt volgens verzoeker uit het persoonlijk onderhoud duidelijk dat verzoeker nadrukkelijk zegt dat zijn

broer (en andere familieleden) lang werkten voor Saddam. Verzoeker stelt dat dit een antwoord is op de

gestelde vraag, dat exacter antwoorden moeilijk was en dat dit begrijpelijk was gezien zijn jonge leeftijd,

het feit dat hij analfabeet is, en het feit dat niet duidelijk was wie er allemaal bedoeld werd met de vraag.

Immers, tijdens dit deel van het persoonlijk onderhoud ging het ook over andere familieleden die voor

Saddam hadden gewerkt (zie p. 7/21).

Aangaande de in de bestreden beslissing aangehaalde case study uit een rapport van 2004 van HRW

stelt verzoeker dat “de familie ABDI nooit is gelieerd geweest aan de Koerden. Zij hoorden voor 2003 bij

het regime van Sadam. Hun neef L.A.I. werkte voor Sadam, en verschillende familieleden waren

bodyguards van L.A.I.. Dit wordt bewezen met verschillende stavingstukken (stuk 3 en 4).”. Verzoeker

stelt verder dat “de naam van zijn nonkel niet “A.A.Z.” is, maar wel “A.A.H.A.Z.”. Het dorp staat volgens

de case study onder leiding van de stam “Zitki”, terwijl verzoeker stelt dat zijn dorp onder leiding staat

van de “Zedik” stam. Verzoeker is formeel dat zijn stam in 1975 niet verhuisde naar de regio ten

noorden van Atrish, en pas na de val van Sadam kon terugkeren, en deze stamleden lid zouden zijn van

de KDP.”. Verzoeker stelt “dat wordt verwezen naar de stukken die de broer van verzoeker tijdens zijn

asielaanvraag en verzoeker zelf hebben neergelegd. Hieruit blijkt dat zij steeds Sadam gesteund

hebben, en geen enkele band hadden met de KDP of andere Koerdische organisaties”. Verzoeker stelt

dat het hem een raadsel is over wie het juist gaat in dit HRW artikel en dat hij de conclusie betwist dat

het zijn nonkel zou zijn die deze uitspraken heeft gedaan.

Waar in de bestreden beslissing wordt vermeld dat door een analyse van de Facebook pagina van de

broer van verzoeker blijkt dat deze over een uitgebreid netwerk in de KAR of regio Dohuk beschikt en

dat er vele Facebook vrienden afkomstig zijn uit de regio Dohuk en 20 vrienden die actief zijn binnen de

KDP, herneemt verzoeker dat hij geen enkele persoon in Dohuk kent (notities van het persoonlijk

onderhoud, p. 9). Verzoeker stelt dat ook enkel wordt verwezen naar het profiel van zijn broer en niet

naar verzoeker zelf. Daarenboven stelt de broer van verzoeker dat er nooit betwist is dat hij van

Koerdische origine is, Koerdisch spreekt en dus ook vrienden heeft van Koerdische afkomst. Verzoeker

legt uit dat zijn familie stamhoofden van de clan waren, uiteraard dus veel volk kennen, en dat er

sommigen van die personen (op Facebook) bevriend zijn met de broer van verzoeker. Verzoeker meent

dat iedereen weet dat een “dergelijke 'facebook vriendschap’ hoegenaamd niet representatief is om een

graad van werkelijke vriendschap af te meten.”. Verzoeker betwist dat zijn broer “ook leden van de KDP

te vriend zou hebben”, nu hij nooit met medeweten een vriendschapsverzoek zou accepteren van

iemand die lid is van de KDP. Verzoeker wijst erop dat zijn broer overigens op zijn pagina ook geenszins

stelt dat hij zelf lid zou zijn van de KDP of sympathie zou hebben met de Koerdische zaak.

De bestreden beslissing stelt tevens dat verzoeker zijn identiteit zou proberen te verbergen door een

foto van 1 van zijn kinderen als profielfoto te hanteren, wat volgens verzoeker een belachelijk argument

is nu het eenieder vrij staat een profielfoto te kiezen en voorgaande profielfoto’s wel met de afbeelding
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van de broer van verzoeker zelf zijn. De broer van verzoeker probeert volgens verzoeker in ieder geval

geenszins zijn identiteit op Facebook te verbergen.

Het argument van verweerder, “Aangezien verzoeker uit een welgestelde familie komt, zou het voor

hem mogelijk moeten zijn om buiten de eigen regio van herkomst in levensonderhoud te voorzien.”, gaat

volgens verzoeker uiteraard voorbij aan de vrees voor vervolging. Verzoeker stelt dat hij misschien over

de nodige bestaansmiddelen zou kunnen beschikken om te overleven, maar dat dit geen oplossing is

voor zijn vrees voor zijn leven.

Wat betreft de tegenstrijdige verklaringen over verzoekers opleidingsniveau, stelt verzoeker dat zijn

broer voor enkele jaren naar school ging, maar ook niet lang, en dat hijzelf niet naar school ging,

aangezien er toen geen school was in de omgeving, en dit ook niet nodig werd bevonden door de

familie, gelet op het feit dat zij landbouwers zijn.

Verzoeker wijst op de door hem neergelegde documenten - “kaart van L.A.I., en de kaart waarop zijn

privé bodyguards staan vermeld (stuk 3 en 4)” – en betoogt dat deze uiterst belangrijke stavingsstukken

niet werden besproken tijdens het persoonlijk onderhoud. Hij wijst erop dat het pas door de slotrepliek

van de aanwezige raadsman was dat er aandacht aan werd geschonken, doch in beperkte mate,

aangezien geantwoord werd dat de nieuwe foto’s (over het leger) opgestuurd mochten worden.

Verzoeker betoogt dat de documenten zelf die het verhaal en de identiteit van verzoeker bewijzen, op

geen enkele wijze werden besproken. Navolgend werd dan in één zin in de bestreden beslissing gesteld

dat deze geen bewijswaarde hebben. De relevante documenten werden dus niet besproken. De wijze

waarop omgegaan werd met deze bewijsstukken is volgens verzoeker een schending van de

zorgvuldigheidsplicht en een schending van de Richtlijn 2011/95/EU.

In een tweede middel voert verzoeker een schending aan van “van artikel 48/3 en 48/7 van de

Vreemdelingenwet en van het artikel 1.A.2 van het Internationaal Verdrag betreffende de Status van

Vluchtelingen ondertekend te Genève op 28 juli 1951. Schending van het materiële motiveringsbeginsel.

Schending van het zorgvuldigheidsbeginsel en het vertrouwensbeginsel.”

Verzoeker herneemt de feiten voorafgaand aan zijn vertrek.

Verzoeker stelt een gegronde vrees voor zijn leven te hebben “gelet op het feit dat hij gewerkt heeft in

het Irakese leger, en hierdoor ook samenwerkte met het Amerikaanse leger (zie pg. 10-11/21)”, dat dit

op zich “al een reden [kan] zijn voor vervolgingsvrees (stuk 5 en 6)” en dat zijn legeractiviteiten alleszins

geenszins kunnen betwist worden. Gelet op de eerdere samenwerking met het regime van Saddam

Hoesein stelt verzoeker dat ook de Koerden hem vijandig gezind zijn (stuk 6). Verzoeker stelt dat hij niet

terug kan naar Noord-Irak aangezien de Koerden daar aan de macht zijn en stelt dat de situatie voor

personen die daar naartoe moeten vluchten sowieso “niet echt welkom” is (stuk 7).

Verzoeker haalt artikel 48/7 van de Vreemdelingenwet aan en stelt dat hijzelf reeds bedreigd is en dat

zowel hij als zijn familie reeds beschoten zijn.

In een derde middel voert verzoeker een schending aan van “artikel 48/4, 48/5 en artikel 49/3 van de

Vreemdelingenwet, schending van de materiële motiveringsverplichting zoals bedoeld in artikel 62 van

de Vreemdelingenwet, schending van het artikel 3 van de wet van 29 juli 1991 betreffende de

uitdrukkelijke motivering van bestuurshandelingen, schending van de algemene beginselen van

behoorlijk bestuur, meer bepaald van het beginsel luidens welk elke administratieve beslissing gesteund

moet zijn op in feite en in rechte juiste en pertinente motieven, schending van het

zorgvuldigheidsbeginsel en het vertrouwensbeginsel. Schending van artikel 3 EVRM.”.

Verzoeker betoogt dat het CGVS nauwelijks heeft gemotiveerd of er effectief dient te worden over

gegaan tot de toekenning van de status van subsidiaire bescherming. Verzoeker voert aan dat artikel

49/3 van de Vreemdelingenwet nochtans voorschrijft dat er naast een onderzoek naar de

vluchtelingenstatus een onderzoek naar de mogelijk subsidiaire bescherming moet plaatsvinden.

In hoofdorde wordt gevraagd “de bestreden beslissing te hervormen en verzoeker de

vluchtelingenstatus toe te kennen;

Ondergeschikt de bestreden beslissing te hervormen en verzoeker de status van subsidiaire

bescherming toe te kennen;

In meest ondergeschikte orde het dossier opnieuw over te maken aan de Commissaris-Generaal voor
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de Vluchtelingen en de Staatlozen teneinde een correct juridisch onderzoek mogelijk te maken.”.

2.2. Stukken

Bij zijn verzoekschrift voegt verzoeker volgende stukken:

“2) Geografische kaarten woonplaats

3) Kaart L.A.I.

4) Kaart met 5 namen (Privébewakers van L.A.I.)

5) Country guidance Iraq (juni 2019), pg. 55-56

6) Beleidsnota Irak (CGVS)

7) Norther Iraq (november 2018), pg. 25-26”.

Ter terechtzitting let verzoeker een aanvullende nota neer met de vertalingen van de stukken 3 en 4 bij

het verzoekschrift, met name de neergelegde identiteitskaart van zijn neef, L.A.I. en de kaart waarop de

vijf privébewakers van deze persoon vermeld worden.

2.3. Over de gegrondheid van het beroep

2.3.1. De Raad wijst erop dat hij inzake beslissingen van de commissaris-generaal over volheid van

rechtsmacht beschikt. Dit wil zeggen dat het geschil met alle feitelijke en juridische vragen in zijn geheel

aanhangig wordt gemaakt bij de Raad, die een onderzoek voert op basis van het rechtsplegingdossier.

Als administratieve rechter doet hij in laatste aanleg uitspraak over de grond van het geschil

(wetsontwerp tot hervorming van de Raad van State en tot oprichting van de Raad voor

Vreemdelingenbetwistingen, Parl. St. Kamer 2005-2006, nr. 2479/001, 95, 96 en 133). Door de

devolutieve kracht van het beroep is de Raad niet noodzakelijk gebonden door de motieven waarop de

bestreden beslissing is gesteund en de kritiek van de verzoekende partij daarop.

2.3.2. Uit de artikelen 48/6 en 48/7 van de Vreemdelingenwet en artikel 4, § 1 van de Richtlijn

2011/95/EU volgt dat het in de eerste plaats aan de verzoeker om internationale bescherming toekomt

om de nodige relevante elementen te verschaffen om over te kunnen gaan tot een onderzoek van zijn

verzoek om internationale bescherming. De beoordeling van een verzoek om internationale

bescherming moet plaatsvinden op individuele basis en hierbij moet onder meer rekening worden

gehouden met alle relevante informatie in verband met het land van herkomst op het tijdstip waarop een

beslissing inzake het verzoek wordt genomen, met inbegrip van de wettelijke en bestuursrechtelijke

bepalingen die gelden in het land van herkomst en de wijze waarop deze worden toegepast. Twijfels

over bepaalde aspecten van een relaas ontslaan de bevoegde overheid niet van de opdracht de vrees

voor vervolging of een reëel risico op ernstige schade betreffende die elementen waar geen twijfel over

bestaat, te toetsen. Het moet in deze evenwel gaan om die elementen die de nood aan internationale

bescherming kunnen rechtvaardigen.

2.4. Aangaande de vluchtelingenstatus

2.4.1. In de bestreden beslissing wordt in de eerste plaats opgemerkt dat er in hoofde van verzoeker

geen bijzondere procedurele noden vastgesteld kunnen worden.

2.4.2. Daarnaast blijkt uit de documenten in het administratief dossier (“documenten buiten de

asielprocedure”) dat verzoeker België vanuit Athene binnenkwam met een Bulgaarse identiteitskaart die

niet aan hem toebehoort.

2.4.3. Verzoeker verklaart dat hij in geval van terugkeer naar Irak problemen zal kennen met de sjiitische

milities of al-Hashd al-Shaabi, omdat zij in 2017 vernielingen in verzoekers dorp zouden aangericht

hebben – waarbij ze onder meer een herder die voor verzoekers familie werkte, vermoordden en

gronden van verzoeker in beslag namen – en in april 2019 verzoeker, enkele familieleden en

dorpelingen beschoten zouden hebben, waarbij drie neven omkwamen (notities van het persoonlijk

onderhoud van 21 november 2019 (hierna: notities), p. 3, p. 15-17). Daarnaast stelde verzoeker dat hij

in 2013 bedreigingen van terroristen of jihadisten ontving omwille van zijn werk voor het Iraakse leger

(notities, p. 3) en dat er in juni 2014 twee van zijn familieleden vermoord werden door de terroristische

groepering daesh (notities, p. 6).
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2.4.4. Verzoekers betoogt aldus in zijn verzoekschrift dat hij een gegronde vrees voor zijn leven heeft

“gelet op het feit dat hij gewerkt heeft in het Irakese leger, en hierdoor ook samenwerkte met het

Amerikaanse leger (zie pg. 10-11/21)”, dat dit op zich “al een reden [kan] zijn voor vervolgingsvrees

(stuk 5 en 6)” en dat zijn legeractiviteiten alleszins niet kunnen betwist worden.

2.4.5. De tegenstrijdige en vage verklaringen van verzoeker en zijn broer (toegevoegd aan het

administratief dossier) ondermijnen echter de geloofwaardigheid van verzoekers bewering dat hij of zijn

familie lid zouden geweest zijn van een Koerdische paramilitaire eenheid die Saddam steunde en dat

verzoeker zich omwille van deze activiteiten van zijn familie actueel niet zou kunnen vestigen in de KAR.

2.4.6. Verzoeker en zijn broer legden inconsistente verklaringen af over verzoekers activiteiten voor de

Koerdische paramilitaire eenheid waarvan verzoekers familie en stam deel zouden uitgemaakt tijdens

het regime van Saddam Hoessein. Verzoeker stelt in zijn verzoekschrift dat “hij nooit gewerkt heeft voor

“Sadam” (zie pg. 7/21 persoonlijk onderhoud)” en dat zijn familie wel werkzaam was voor Sadam, dat

zijn (achter)neef L.A.I. werkzaam voor Sadam en dat zijn broer werkte als bodyguard voor L.A.I..

Verzoeker betoogt dat hoe dan ook ridicuul is om te stellen dat “verzoeker werkzaam zou zijn geweest

bij dezelfde organisatie als zijn broer in 1999. Verzoeker was toen immers slechts 14 jaar oud.” en wijst

er verder op dat zijn broer dan ook met klem ontkent dat “hij ooit zou hebben gezegd dat verzoeker een

jaar na hem (i.e. dd. 1999) met hem zou zijn gaan werken.”. Verzoeker ontkende inderdaad dat hij ooit

voor deze groepering gewerkt heeft (notities, p. 7), terwijl enerzijds zijn broer beweerde dat verzoeker

wel vanaf 1999 en dit een jaar na zijn eigen aansluiting ervoor zou gewerkt hebben en anderzijds

verzoekers ook werkbadge/lidkaart van de groepering neerlegde (notities van het persoonlijk onderhoud

van verzoekers broer van 6 november 2009 (hierna: (notities verzoekers broer), p. 5 waar verwerende

partij ter terechtzitting aan refereert). Dergelijke flagrante tegenstrijdigheden doen afbreuk aan de

geloofwaardigheid van de werkzaamheden van verzoekers familie voor deze paramilitaire eenheid. De

Raad kan immers niet inzien waarom verzoeker en zijn broer over dergelijke evidente gegevens niet

eensluidend zijn nu dit geen geïsoleerd feit betreft maar een gehele (familiale) situatie aanbelangt en

kan treffen. Er kan dan evidenter wijze verwacht worden dat de verklaringen van verzoeker en zijn broer

over verzoekers activiteiten voor deze Koerdische paramilitaire eenheid coherent zouden zijn, gezien

deze activiteiten de reden zijn waarom verzoeker en zijn familie zich niet in de KAR mogen vestigen of

niet in de KAR mogen binnenkomen.

Verzoeker gaat er geheel aan voorbij dat de vastgestelde tegenstrijdigheden tussen zijn verklaringen en

die van zijn broer grondslag vinden in het administratief dossier en geen ruimte laten voor de

nuanceringen die verzoeker post factum nog tracht aan te brengen. Het a posteriori bijsturen van zijn

verklaringen in het verzoekschrift en louter bevestigen van één van de uiteenlopende versies van het

asielrelaas volstaat geenszins om de vastgestelde incoherenties te weerleggen. Deze blijven dan ook

onverminderd overeind.

2.4.7. Ook over de problemen die verzoeker beweerdelijk gekend zou hebben gehad met de Koerdische

overheid naar aanleiding van de activiteiten die zijn familie had uitgevoerd voor het regime van Saddam,

legden verzoeker en zijn broer tegenstrijdige verklaringen af. Zo verklaarde verzoekers broer tijdens zijn

persoonlijk onderhoud dat verzoeker in 2008 werd opgepakt in Shekhan door de Koerdische

Democratische Partij (KDP) of de partij van Barzani (notities verzoekers broer, p. 10), terwijl verzoeker

uitdrukkelijk aangaf dat hij sinds zijn geboorte tot 2019 nooit in een gevangenis had gezeten en nooit

door de Koerdische troepen of de Iraakse overheid was gearresteerd (“En tijdens uw werk voor het leger

tussen 2005 en 2013 bent u ooit gearresteerd geweest?”, “Tijdens mijn hele leven van het jaar 1985 tot

2019 ben ik nooit in een gevangenis, of zat ik nooit in een gevangenis. Wel alleen maar hier in België.”,

“Dus u bent in uw hele leven nooit door de Koerdische troepen of de Iraakse overheid gearresteerd

geweest?”, “Nooit.”, notities, p. 11). Dergelijke strijdige verklaringen over de problemen die verzoeker

met de KDP zou gekend hebben na de val van Saddam Hoessein ondergraven verder de

geloofwaardigheid van de activiteiten van verzoekers familie tijdens het regime van Saddam Hoessein

en de problemen die verzoeker en zijn familie hierdoor zouden gekend hebben na 2003. Immers is

geenszins onredelijk te verwachten dat verzoeker en zijn broer over dergelijk ernstig feit, met name de

vermeende arrestatie van verzoeker door de KDP in 2008 omwille van de activiteiten die verzoeker en

zijn familie in opdracht van Saddam zouden uitgevoerd hebben, coherent zouden zijn.

Verzoeker benadrukt in zijn verzoekschrift dat zijn broer “in 2009 vertelde dat hij niet wist waar zijn broer

was, en dat deze niet bij de familie was. Verzoeker was namelijk in 2008 een maand weg, en de broer

van verzoeker wist niet naar waar. Sommigen zeiden dat hij opgepakt was, sommigen dat hij gevlucht

was. Maar uiteindelijk bleek hij bij het leger te hebben gezeten, maar dat wist de broer van verzoeker

toen niet.”.
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De Raad kan slechts vaststellen dat uit het persoonlijk onderhoud van verzoekers broer blijkt dat deze

verklaarde dat verzoeker in 2008 gearresteerd werd door de KDP (“mijn broer gearr omdat hij vroeger

chetta was, in 2008 verwarring hebben leden van kdp mijn broer opgepakt, en we weten nie wanneer hij

vrij zal zijn”, notities verzoekers broer, p. 10). Opnieuw gaat verzoeker eraan voorbij dat de

tegenstrijdigheden grondslag vinden in het administratief dossier en dat zijn toelichtingen post factum

hieraan geen afbreuk doen.

2.4.8. Verzoeker en diens broer legden evenmin coherente verklaringen af over de verblijfplaats van

verzoekers broer tot 2003, en dus tijdens zijn werkzaamheden voor deze Koerdische paramilitaire

eenheid. Zo stelde verzoekers broer dat hij tijdens het regime van Saddam in de Saraya wijk van

Shekhan woonde en pas na de val van Saddam Hoessein in 2003 in Kis Qala ging wonen (notities

verzoekers broer, p. 2, p. 4), terwijl verzoeker aangaf dat de vaste woonplaats van zijn broer tot het jaar

2003 steeds in Kis Qala was en dat zijn broer ging werken als bodyguard en dan 's avonds naar huis

terugkeerde (notities, p. 10-11). Opnieuw ondermijnen verzoekers en verzoekers broers incoherente

verklaringen de geloofwaardigheid van de activiteiten die verzoeker en zijn familie uitvoerden voor een

Koerdische paramilitaire eenheid in opdracht van Saddam Hoessein terwijl kan worden verwacht dat

verzoeker en zijn broer samenhangende verklaringen zouden afleggen over de woonplaats van

verzoekers broer gedurende de laatste jaren voor de val van Saddam Hoessein, en dus wanneer

verzoekers broer beweerdelijk als bodyguard aan de slag was voor de paramilitaire eenheid.

2.4.9. Waar verzoeker in zijn verzoekschrift benadrukt dat zijn broer altijd in Kis Qala heeft gewoond,

kan de Raad slechts vaststellen dat dit geen steun vindt in de verklaringen van verzoekers broer, die

werden toegevoegd aan het administratief dossier. De vastgestelde incoherenties in de verklaringen van

verzoeker en zijn broer blijven aldus overeind. De bij het verzoekschrift neergelegde geografische

kaarten van verzoekers woonplaats kunnen evenmin afbreuk doen aan de vastgestelde

tegenstrijdigheden. Daargelaten dat Kis Qala inderdaad gelegen is in het district Shekhan, verklaarde

verzoekers broer uitdrukkelijk dat hij ‘na de val van Saddam in 2003’ in Kis Qala ging wonen, terwijl

verzoeker aangaf dat zijn broer er altijd al had gewoond.

2.4.10. Verder weten verzoekers vage en oppervlakkige verklaringen over de periode waarin zijn broer

werkzaam was voor deze Koerdische paramilitaire eenheid en de periode waarin hij ondergedoken bleef

na de val van Saddam niet te overtuigen. Zo wist verzoeker niet hoe lang zijn broer voor deze

paramilitaire eenheid werkzaam was, bleek hij zelfs niet staat bij benadering te zeggen of zijn broer 5,

10 of 15 jaar werkzaam was geweest voor deze Koerdische paramilitaire eenheid en evenmin aangeven

of zijn broer voor of na verzoekers geboorte voor deze eenheid begon te werken (notities, p. 7, p. 8).

Daarnaast wist verzoeker niet waarnaar zijn familieleden – waaronder zijn broer – gevlucht waren tijdens

de val van Saddam, wanneer ze teruggekeerd waren en wie er juist teruggekeerd was (notities, p. 9, p.

10). Verzoekers onwetendheid aangaande de paramilitaire carrière van zijn broer en de periode van

onderduiken van zijn familieleden na de val van Saddam, doen verder afbreuk aan de geloofwaardigheid

van de activiteiten die verzoekers familie ten tijde van het regime van Saddam zouden uitgevoerd

hebben.

2.4.11. Verzoekers jonge leeftijd kan zijn onwetendheid niet verschonen, nu de activiteiten van

verzoekers familie voor de Koerdische paramilitaire eenheid de reden zijn waardoor verzoeker en zijn

familie zich niet zouden kunnen vestigen in de KAR of in Dohuk en aldus redelijk is aan te nemen dat

verzoeker op de hoogte is van deze reden, zeker nu hij thans een volwassen man is en meent dat deze

feiten ook later hebben meegespeeld. Bovendien was verzoeker reeds achttien ten tijde van de val van

Saddam Hoessein, zodat het argument van zijn jonge leeftijd slechts betrekkelijk is. Hoe dan ook ziet de

Raad niet in hoe zijn ‘jeugdige’ leeftijd hem zou verhinderen coherente verklaringen af te leggen over de

activiteiten van zijn broer en de gebeurtenissen die betrekking hadden op zijn familie. Waar verzoeker

nog wijst op zijn analfabetisme, dient vastgesteld dat verzoeker en verzoekers broer tegenstrijdige

verklaringen aflegden over verzoekers opleidingsniveau, wat afbreuk doet aan de geloofwaardigheid van

verzoekers voorgehouden analfabetisme. Zo verklaarde verzoeker dat hij analfabeet was en nooit naar

school ging omdat er in zijn regio geen scholen waren (notities, p. 4), terwijl verzoekers broer aangaf dat

verzoeker tot het laatste jaar van het basisonderwijs naar school ging (notities verzoekers broer, p. 5).

Verzoeker toont hoe dan ook niet aan dat analfabetisme de verstandelijke vermogens aantast en hij

hierdoor niet in staat is zijn leefwereld in tijd en ruimte op zijn eigen wijze te situeren. Gelet op het

belang van deze activiteiten voor het verdere leven van verzoeker en zijn familie, alsook het gegeven

dat verzoeker een zeer goede band had met zijn broer (notities, p. 7), kan dan ook redelijkerwijs

verwacht worden dat verzoeker beter op de hoogte zou zijn van de paramilitaire activiteiten die zijn broer

zou uitgevoerd hebben onder het regime van Saddam alsook van de omstandigheden van het
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onderduiken van zijn broer na de val van Saddam. Hoe dan ook de Raad stelt vast dat de gestelde

vragen, zoals onder meer, over het al dan niet deelnemen aan activiteiten voor Saddam of wel of niet

gevangen geweest zijn of waar woonachtig te zijn geen ingestudeerde of schoolse kennis behoeven.

2.4.12. De waarachtigheid van verzoekers asielrelaas wordt bovendien nog verder ondergraven nu

verzoekers beweringen over zijn familie en de activiteiten van zijn familie voor een Koerdische

paramilitaire eenheid onder het regime van Saddam ook onverenigbaar zijn met objectieve

landeninformatie toegevoegd aan het administratief dossier, met name een rapport van de

mensenrechtenorganisatie Human Rights Watch (HRW) in een case study over de situatie in verzoekers

dorp Kis Qala na de val van het regime van Saddam Hoessein (HRW “Claims in Conflict: Reversing

Ethnic Cleansing in Northern Iraq” van 2 augustus 2004, p. 20-24). Deze case study beschrijft de

geschiedenis en situatie in verzoekers dorp Kis Qala en bevat een interview met verzoeker oom, en

tevens het stamhoofd, S.A.A.Z.. Verzoekers oom beschrijft hierbij hoe verzoekers stam onder de

arabiseringspolitiek van Saddam Hoessein in 1975 werd verdreven uit het dorp en verplicht was om zich

te vestigen in de Koerdische autonome zone ten noorden van de stad Atrush. Hij voegt eraan toe dat

verzoekers stam en familie pas na de val van het regime van Saddam in 2003 zouden teruggekeerd zijn

naar Kis Qala. HRW gaf hierbij aan dat, toen zij het dorp Kis Qala bezochten, verzoekers oom de leiding

had over het dorp en hij lid was van het militaire bureau van de Koerdische Democratische Partij (KDP).

Deze partij, die naar de onafhankelijkheid van Iraaks Koerdistan streeft, wordt sinds 1979 geleid door

Massoud Barzani en staat bijzonder sterk in de regio Dohuk waar het 33 van de 41 zetels in handen

heeft (Wikipediapagina “Kurdistan Democratic Party”). Verzoekers oom verklaarde voorts dat hij de

Arabieren niet zou laten terugkeren en dat ieder lid van zijn stam welkom was om zich in het dorp te

vestigen (HRW “Claims in Conflict: Reversing Ethnic Cleansing in Northern Iraq” van 2 augustus 2004,

p. 22-23).

De Raad stelt met de commissaris-generaal vast dat er geen twijfel bestaat dat het dorp Kis Qala in het

rapport van HRW naar verzoekers dorp verwijst aangezien het op dezelfde plaats gesitueerd werd als

waar verzoeker het situeerde, met name in het district Shekhan met als naburig dorp Shif Shirin

(notities, p. 4; HRW “Claims in Conflict: Reversing Ethnic Cleansing in Northern Iraq” van 2 augustus

2004, p. 22). Ook waar HRW aangeeft dat het dorp onder leiding staat van de Zitki stam (HRW “Claims

in Conflict: Reversing Ethnic Cleansing in Northern Iraq” van 2 augustus 2004, p. 20), stemt dit overeen

met verzoekers verklaringen over zijn dorp, nu verzoeker aangaf dat hij behoorde tot de stam Zedik

(notities, p. 5) en zijn broer verklaarde dat deze stam in het Arabisch Zeidki of al-Zeidki wordt genoemd

en Zeidik in het Koerdisch (notities verzoekers broer, p. 2). Verzoekers verklaringen over de leiding van

het dorp zijn eveneens in overeenstemming met de informatie in het rapport van HRW. Zo beweerde

verzoeker dat zijn grootvader het dorpshoofd of stamhoofd was en na hem respectievelijk zijn vader –

die in 1994 overleed – en zijn oom A.A. de fakkel overnamen als dorps of stamhoofd (notities, p. 12, p.

13). In het rapport wordt verzoekers oom S.A.A.Z. vermeld als het huidige dorps- of stamhoofd.

2.4.13. Verzoeker stelt in zijn verzoekschrift over deze case study dat “de familie A. nooit is gelieerd

geweest aan de Koerden. Zij hoorden voor 2003 bij het regime van Sadam. Hun neef L.A.I. werkte voor

Sadam, en verschillende familieleden waren bodyguards van L.A.I.. Dit wordt bewezen met

verschillende stavingstukken (stuk 3 en 4).”. Verzoeker betoogt verder dat “de naam van zijn nonkel niet

“A.a.-K.A.Z.” is, maar wel “A.A.H.A.Z.”. Het dorp staat volgens de case study onder leiding van de stam

“Zitki”, terwijl verzoeker stelt dat zijn dorp onder leiding staat van de “Zedik” stam. Verzoeker is formeel

dat zijn stam in 1975 niet verhuisde naar de regio ten noorden van Atrish, en pas na de val van Sadam

kon terugkeren, en deze stamleden lid zouden zijn van de KDP.”. Verzoeker stelt “dat wordt verwezen

naar de stukken die de broer van verzoeker tijdens zijn asielaanvraag en verzoeker zelf hebben

neergelegd. Hieruit blijkt dat zij steeds Sadam gesteund hebben, en geen enkele band hadden met de

KDP of andere Koerdische organisaties”. Verzoeker stelt dat het hem een raadsel is over wie het juist

gaat in dit HRW artikel en dat hij de conclusie betwist dat het zijn nonkel zou zijn die deze uitspraken

heeft gedaan. De loutere ontkenning dat deze case study over de geschiedenis en situatie van

verzoekers stam zou gaan en een interview met verzoekers oom vermeldt en verzoekers volharding in

de banden van zijn familie met het regime van Saddam kan geen afbreuk doen aan bovenstaande

vaststellingen. Het gegeven dat de schrijfwijze van de naam van verzoekers oom, alsook van de Zitki-

stam (minimaal) verschilt in het rapport van HRW en de verklaringen van verzoeker, kan niet hardmaken

dat deze case study niet over verzoekers dorp, stam en oom gaat. Ter terechtzitting erkent verzoeker

dat het enkel over zijn oom kon gaan nu het de leider van de stam betrof en het dorp Kis Qala. Hij blijft

echter ontkennen dat zijn oom dergelijke verklaringen kon afgelegd hebben en wijst op de

stavingstukken (stukken 3 en 4) bij het verzoekschrift waarvan ter terechtzitting een vertaling wordt

neergelegd.
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Dit betreffen fotokopieën van een kaart van zijn neef L.A.I. als “adviseur van nationale defensietroepen”

tijdens het Saddam-regime, alsook een fotokopie van een kaart met vijf namen van de privébewakers

van L.A.I..

De Raad merkt op dat in asielzaken documenten een onderdeel vormen van de algehele beoordeling en

het geheel van de elementen de ondersteuning van een asielrelaas uitmaken. Gelet op bovenstaande

vaststellingen, die steun vinden in de verklaringen van verzoeker, de verklaringen van verzoekers broer

en objectieve informatie toegevoegd aan het administratief dossier, wordt geen geloof gehecht aan

verzoekers bewering dat zijn familie deel zou uitgemaakt hebben van een Koerdische paramilitaire

eenheid onder het regime van Saddam en verzoeker zich hierdoor niet zou kunnen vestigen in de KAR

of de regio Dohuk. De door verzoeker neergelegde kaarten kunnen deze vaststellingen niet doen

ombuigen. Volledigheidshalve merkt de Raad op dat deze kaarten fotokopieën betreffen, waaraan de

Raad geen geloof hecht aangezien deze gemakkelijk te vervalsen zijn met allerhande knip- en plakwerk

en aldus geen bewijswaarde hebben. Uit informatie toegevoegd aan het administratief dossier blijkt

bovendien dat allerhande documenten tegen betaling gefabriceerd kunnen worden (COI Focus “Irak.

Corruptie en documentenfraude” van 12 juli 2019), wat de bewijswaarde van dergelijke stukken verder

relativeert. Bovendien worden ter terechtzitting de stukken nader bekeken en wordt erop gewezen dat

de handtekening op de kaart van L.A.I. boven de stempel staat en niet eronder. Verzoeker stelt hierop

dat tijdens het regime van Saddam Hoessein geen originele documenten werden uitgereikt en hij

daarom geen originelen kan voorleggen. Dergelijke toevoeging kan bezwaarlijk overtuigen doch wijst er

op dat het voorgelegde stuk, dat manifest gemanipuleerd werd, een fotokopie van een fotokopie is. De

stukken 3 en 4 bij het verzoek kunnen dan ook de geloofwaardigheid van verzoekers relaas niet

herstellen.

2.4.14. De vaststelling dat verzoekers verklaringen over de activiteiten van zijn familie tijdens het regime

van Saddam Hoessein niet overeenstemmen met bovenvermelde informatie en dat uit deze informatie

net het tegendeel blijkt, met name dat verzoekers familie verdreven werd uit hun regio tijdens de

arabiseringspolitiek van Saddam (verzoeker stelt ter terechtzitting dat hij ook geen Arabisch spreekt) en

verzoekers familie bij terugkeer deel uitmaakte van de KDP, doen fundamenteel afbreuk aan de

geloofwaardigheid van verzoekers bewering dat zijn familie deel zou uitgemaakt hebben van een

Koerdische paramilitaire eenheid onder het regime van Saddam en verzoeker zich hierdoor niet zou

kunnen vestigen in de KAR of de regio Dohuk. De verwijzing naar de beleidsnota van 25 augustus 2017

van het CGVS inzake Irak inzake de vijandigheid tegen Koerden die eerder samenwerkten met het

regime van Saddam Hoessein is dan ook niet dienstig.

2.4.15. Voorts blijkt uit voormelde case study van HRW uit 2004 en uit de Facebookpagina van

verzoekers broer dat verzoekers familie wel degelijk over een uitgebreid netwerk in de KAR, dan wel de

regio Dohuk, beschikt. Zo blijkt uit de case study dat verzoekers oom en stamhoofd S.A.A.Z. lid was van

het militaire bureau van de KDP en verzoekers familie vóór 2003 lange tijd in Noord-Irak zou verbleven

hebben nadat ze door de arabiseringspolitiek van Saddam Hoessein verdreven werden uit het dorp Kis

Qala (HRW “Claims in Conflict: Reversing Ethnic Cleansing in Northern Iraq” van 2 augustus 2004, p.

20-24). Aangezien verzoekers oom – zoals uit het rapport van HRW blijkt – nauwe banden heeft met de

partij KDP en zelfs deel uitmaakt van haar militaire vleugel, is het geenszins aannemelijk dat verzoeker

of zijn familie niemand zouden kennen in de KAR of er niemand van zijn familie in de KAR zou wonen, in

weerwil van verzoekers verklaringen gedurende zijn persoonlijk onderhoud (notities, p. 5, p. 8, p. 9, p.

13, p. 18). Dat verzoekers familie wel degelijk over een netwerk beschikt in de KAR wordt bovendien

bevestigd en versterkt door de informatie op de Facebookpagina van verzoekers broer (Facebookpagina

verzoekers broer). Zo vermeldt verzoekers broer op zijn Facebookpagina, onder de naam F.A.Z., dat hij

afkomstig is van Dohuk en niet van Shekhan en beschikt hij over 27 pagina's aan Facebookvrienden die

in de regio Dohuk waren opgegroeid of er verbleven, waarvan meer dan 20 vrienden actief waren of

beweerden actief te zijn voor de KDP. Uit voorgaande blijkt aldus dat dat verzoekers familie of stam

banden heeft met de KDP en over een uitgebreid netwerk beschikt in de KAR of de regio Dohuk.

2.4.16. Hoewel het Facebookprofiel een foto van één van de kinderen van verzoekers broer als

profielfoto gebruikt en staat te lezen dat hij momenteel in het vijfde leerjaar zit, kan de Raad met de

commissaris-generaal wel degelijk vaststellen dat het Facebookprofiel aan verzoekers broer toebehoort.

Zo kan vooreerst niet worden ingezien dat een kind dat in België opgroeit een dergelijk uitgebreid

vriendennetwerk zou hebben in de KAR of de regio Dohuk. Daarnaast werden er nog andere

vaststellingen op deze Facebookpagina gemaakt waaruit blijkt dat dit de Facebookpagina van

verzoekers broer A.F. is.
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Zo stemt de huidige woonplaats op zijn Facebookpagina – Brasschaat – overeen met verzoekers

verklaringen (notities, p. 7) en de informatie uit het Rijksregister over de woonplaats van zijn broer

(Uittreksel Rijksregister). Verder werden de vier kinderen van verzoekers broer – zoals verzoeker ze had

vermeld tijdens het persoonlijk onderhoud, met name F.A.F., A.A.F., Al.A.F., Ab.A.F. (notities, p. 7) – op

deze Facebookpagina met naam en foto's teruggevonden. Tevens bevat deze Facebookpagina ook een

foto van verzoeker samen met zijn broer. Hoe dan ook erkent verzoeker in zijn verzoekschrift dat dit

Facebookprofiel zijn broer toebehoort en wordt dit ter terechtzitting bevestigt.

2.4.17. Ten slotte en niet in het minst, en in zoverre zou meegegaan worden met verzoekers

verklaringen – wat niet het geval is -, stelt de Raad nog met de commissaris-generaal vast dat de

bedreigingen die verzoeker ontving omwille van zijn werk voor het Iraakse leger dateren van 2013, dat

verzoeker vervolgens in 2013 ontslag nam, waarna hij zich enkel nog bezighield met landbouw en geen

bedreigingen meer ontving omwille van zijn vroegere activiteiten in het leger (notities, p. 3, p. 9, p. 12).

Verzoekers aangehaalde vrees omwille van zijn toenmalige activiteiten voor het Iraakse leger is aldus

niet langer actueel en kan dan ook niet volstaan om een beroep op internationale bescherming te

funderen. Verzoeker gaat eraan voorbij dat niet volstaat te verwijzen naar de algemene situatie in zijn

land van herkomst algemene rapporten dienaangaande – “Country guidance Iraq (juni 2019), pg. 55-56”,

“Beleidsnota Irak (CGVS)” – om aan te tonen dat verzoeker in zijn land van herkomst werkelijk wordt

bedreigd en vervolgd. Deze vrees voor vervolging dient in concreto te worden aangetoond en verzoeker

blijft hiertoe in gebreke.

2.4.18. Ook de problemen van verzoekers familie met daesh, die dateren van 2014, zijn geenszins

actueel (notities, p. 6). Bovendien werd daesh snel verdreven uit verzoekers regio. Immers verzoeker

verklaarde dat ze slechts drie of vier dagen in verzoekers dorp aanwezig waren, waarna ze verdreven

werden door de Gouden Brigade van het Iraakse leger (notities, p. 6). Na het vertrek van daesh stelde

verzoeker enkel nog problemen gekend te hebben met de sjiitische milities of de al-Hashd al-Shaabi

(notities, p. 16).

2.4.19. In de beslissing wordt toepassing gemaakt van het door verzoeker geschonden geachte artikel

48/5, § 3, van de Vreemdelingenwet, waarin het volgende wordt bepaald:

“§ 3.

Er is geen behoefte aan internationale bescherming indien de asielzoeker in een deel van het land van

herkomst:

a) geen gegronde vrees heeft voor vervolging of geen reëel risico op ernstige schade loopt, of

b) toegang heeft tot bescherming tegen vervolging of ernstige schade in de zin van § 2;

en hij op een veilige en wettige manier kan reizen naar en zich toegang kan verschaffen tot dat deel van

het land, en redelijkerwijs kan worden verwacht dat hij er zich vestigt.

Bij de beoordeling of de asielzoeker een gegronde vrees heeft voor vervolging of een reëel risico op

ernstige schade loopt, of toegang heeft tot bescherming tegen vervolging of ernstige schade in een deel

van het land van herkomst overeenkomstig het eerste lid, wordt rekening gehouden met de algemene

omstandigheden in dat deel van het land en met de persoonlijke omstandigheden van de asielzoeker.”

2.4.20. De commissaris-generaal is blijkens zijn beslissing van oordeel dat verzoeker zich aan de

bedreiging van zijn leven of persoon als gevolg van de veiligheidssituatie in zijn regio van herkomst kan

onttrekken door zich in Noord-Irak, meer bepaald in de Koerdische Autonome Regio (KAR), te vestigen,

waar hij over een veilig en redelijk vestigingsalternatief beschikt.

De Raad wijst er echter op dat uit verzoekers verklaringen blijkt dat uit bovenstaande vaststellingen –

met name dat uit de case study van HRW met betrekking tot verzoekers dorp blijkt dat verzoekers oom

lid is van het militaire bureau van de KDP, en verzoekers familie reeds lange tijd in Noord-Irak heeft

verbleven voor de val van Saddam. Voorts blijkt uit de Facebookpagina van verzoekers broer eveneens

dat verzoekers familie ingeworteld is in de regio Dohuk en spreekt verzoeker ook geen Arabisch, zodat

niet onredelijk is aan te nemen dat verzoeker en zijn naaste familie in de KAR en meer specifiek in de

regio Dohuk verbleven, minstens er over een uitgebreid familiaal- en vriendschappelijk netwerk

beschikken.

2.4.21. Met betrekking tot de algemene veiligheidssituatie in de Koerdische Autonome Regio stelt de

commissaris-generaal in de bestreden beslissing, onder verwijzing naar het EASO “Country of Origin

Report Iraq: Security situation” van maart 2019, het volgende:
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“Uit de informatie waarover het CGVS beschikt (zie EASO Country of Origin Report Iraq: Security

situation van maart 2019, beschikbaar op https://www.cgvs.be/sites/default/files/rapporten/ easo_coi_

report_iraq._security_situation_20190312.pdf of https://www.cgvs.be/nl) blijkt dat het geweldsniveau en

de impact van het geweld in Irak regionaal erg verschillend te zijn. Deze sterk regionale verschillen

typeren de veiligheidssituatie in Irak. Uit de informatie waarover het CGVS beschikt blijkt dat de

veiligheidssituatie in de vier noordelijke provincies Dohuk, Erbil, Suleymaniyah en Halabja, formeel

onder bestuur van de Kurdistan Regional Government (KRG), significant stabieler is dan de situatie in

Centraal-Irak. De Koerdische Autonome Regio (KAR) kent een zekere mate van stabiliteit en efficiënt

optredende veiligheidsdiensten.

Het Koerdisch onafhankelijkheidsreferendum dat op 25 september 2017 plaatsvond, brak de KRG en de

Koerdische bevolking zuur op. Het Iraakse leger en PMU verdreven als reactie hierop de Koerdische

troepen uit Kirkuk en grote delen van de betwiste gebieden onder Koerdische controle waardoor de

KRG een groot deel van zijn olieinkomsten verloor. Na het Koerdische onafhankelijkheidsreferendum

kampt de regio met een zware politieke crisis en machtsstrijd tussen de Koerdische partijen, alsook een

diepe economische crisis. De aanhoudende spanningen met de centraal-Iraakse regering omtrent de

verdeling van de olie-export en de inkomstenverdeling hiervan, alsook de onduidelijke toekomst van de

zogeheten betwiste gebieden zet de relaties tussen de KRG en de Centraal- Iraakse regering op scherp,

maar heeft tot op heden weinig impact op de veiligheidssituatie in de KAR.

Op 9 december 2017 kondigde de toenmalige Iraakse eerste minister Haider al-Abadi de definitieve

overwinning op ISIL af. Het door ISIL uitgeroepen kalifaat is volledig verdwenen. Dit belet evenwel niet

dat ISIL verder terroristische aanslagen pleegt op het Iraakse grondgebied. ISIL maakt hierbij gebruik

van guerrillatactieken en voert vanuit afgelegen rurale gebieden kleinschalige, doelgerichte aanvallen

uit, waarbij zowel leden van het ISF, pro-regeringsgezinde gewapende groeperingen en burgers

geviseerd worden. Het terreurgeweld in de KAR is veel minder frequent dan elders in Irak. In de regio

heerst een relatieve stabiliteit. Er vonden de voorbije vijf jaar drie grootschalige aanslagen plaats in de

KAR, met name in september 2013, in november 2014 en in april 2015. Doelwit van deze aanslagen

waren de Koerdische veiligheids- en overheidsdiensten en het Amerikaanse consulaat in Erbil. Bij deze

aanslagen viel een beperkt aantal burgerdoden. Sinds 2016 vonden er geen terroristische aanslagen

plaats waarbij burgerslachtoffers te betreuren vielen.

Daarnaast vonden in de KAR een aantal geïsoleerde en kleinschalige aanvallen van IS plaats. Hierbij

vallen weinig tot geen burgerslachtoffers. Niettegenstaande de KAR relatief gespaard blijft van ISIL-

activiteiten, geniet ISIL steun in het gebied rond het Halabja-gebergte, en is het erin geslaagd zijn

draagvlak en invloed uit te breiden tot voorbij het Halabja-gebergte, mede door lokale Koerdische

strijders te rekruteren. Uit de beschikbare informatie blijkt dat de Koerdische autoriteiten sinds januari

2018 meerdere vermeende ISIL-cellen hebben opgerold, voornamelijk in de provincie Suleymaniah.

Hoewel dit inherent een groot potentieel inhoudt op gewelddadige incidenten, wijst dit vooral op de

capaciteit van de Koerdische veiligheidsdiensten om dergelijk geweld te voorkomen.

Het gros van het aantal slachtoffers dat de afgelopen jaren geregistreerd werd in de KAR is

geconcentreerd in het gebied aan de grens met Iran en Turkije, dit ingevolge het conflict tussen de PKK

en het Turkse leger. Sinds er op 25 juli 2015 een einde kwam aan de twee jaar durende wapenstilstand

tussen Turkije en de PKK, voert het Turkse leger opnieuw luchtaanvallen uit op PKK-doelwitten in

Noord-Irak. Deze Turkse offensieven bestaan voornamelijk uit gerichte luchtbombardementen op PKK-

basissen in het bergachtig en dunbevolkt grensgebied met Turkije. Hierbij worden echter ook naburige

Koerdische dorpen getroffen. Het aantal burgerslachtoffers dat hierbij te betreuren valt, is beperkt. In

december 2017 begon het Turkse leger ook grondoffensieven uit te voeren op Iraaks grondgebied,

waardoor de aanwezigheid van Turkse militairen in de rurale gebieden in Dohuk en Erbil toenam. Aan

deze grondoffensieven kwam een einde nadat de Iraakse premier in september 2018 aan de

federale grensautoriteiten de opdracht gaf de bewaking van de grens met Turkije te versterken.

Sinds een viertal jaar voert Iran, in de strijd tegen Koerdische rebellen, opnieuw sporadisch aanvallen uit

op de Noord-Iraakse, meer bepaald op KDPI-doelwitten. De aanval in september 2018, waarbij Iran het

hoofdkwartier van de KDPI viseerde, was de eerste Iraanse aanval waarbij er burgerslachtoffers te

betreuren vielen.

U laat na het bewijs te leveren dat u specifiek geraakt wordt, om redenen die te maken hebben met uw

persoonlijke omstandigheden, door een reëel risico als gevolg van het willekeurig geweld te Dohuk.

Evenmin beschikt het CGVS over elementen die er op wijzen dat er in uw hoofde omstandigheden

bestaan die tot gevolg hebben dat u een verhoogd risico loopt om het slachtoffer te worden van

willekeurig geweld.

Uit de informatie waarover het CGVS beschikt (zie EASO COI Report: Iraq – Internal mobility van 5

februari 2019, beschikbaar op https://www.cgvs.be/sites/default/files/rapporten/ easo_coi_report_iraq._

internal_mobility.pdf of https://www.cgvs.be/nl), blijkt dat de Koerdische Autonome Regio niet alleen

over de weg bereikbaar is.
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Naast Baghdad International Airport beschikt Irak immers over luchthavens in Basra, Najaf, Erbil en

Suleymaniah, dewelke onder de controle van de Iraakse autoriteiten staan en vlot bereikbaar zijn. Sinds

eind maart 2018 zijn terug rechtsreeks vluchten uit het buitenland, inclusief Europese steden, naar de

KAR operationeel. Verschillende internationale luchtvaartmaatschappijen lasten de

Koerdische luchthavens opnieuw in hun vluchtschema’s in. De Turkse nationale vliegtuigmaatschappij

Turkish Airlines besliste omwille van politieke redenen alleen nog op Erbil en niet meer op Suleimaniya

te vliegen.

Uit de beschikbare informatie blijkt voorts dat dat etnische Koerden de KAR vrij kunnen binnenkomen en

over het algemeen geen garantsteller meer moeten opgeven om door de veiligheidscontrole te komen.

Hoewel er na de bomaanslag in Erbil in april 2015, restrictieve maatregelen werden ingevoerd met

betrekking tot binnenkomst en verblijf in de KRG-regio, trof deze verstrenging in hoofdzaak Arabieren en

meer bepaald alleenstaande Soennitische mannen.

Etnische Koerden die het geweld in Centraal- Irak ontvluchtten, kunnen zich voorts vrij vestigen in de

KAR-regio. Zij hebben over het algemeen geen probleem om een verblijfsvergunning te bekomen.

Volgens sommige bronnen dienen Koerden zelfs geen verblijfsvergunning aan te vragen en hebben zij

op basis van hun Iraakse identiteitskaart en Koerdische identiteit recht op verblijf in de KAR. Het lokale

Asayish-kantoor zal een veiligheids- en achtergrondcontrole uitvoeren, wat een aantal weken in beslag

neemt.”.

2.4.22. Verzoeker stelt in zijn verzoekschrift nog dat hij niet terug kan naar Noord-Irak aangezien de

Koerden daar aan de macht zijn en betoogt dat de situatie voor personen die daar naartoe moeten

vluchten sowieso “niet echt welkom” is, hierbij verwijzend naar de COI “Northern Iraq. Security situation

and the situation for internally displaced persons (IDPs) in the disputed areas, incl. possibility to enter

and access the Kurdistan Region of Iraq (KRI)” van november 2018. De Raad merkt op dat de door

verzoeker neergelegde COI werd opgenomen bij de redactie van de hierboven aangehaalde rapporten

“EASO Country of Origin Report Iraq: Security situation van maart 2019” en ‘EASO COI Report: Iraq –

Internal mobility van 5 februari 2019”. Uit niets blijkt dat de commissaris-generaal de beschikbare

informatie onjuist zou hebben beoordeeld.

2.4.23. Verder blijkt uit verzoekers verklaringen dat hij een alleenstaande man is en tevens afkomstig is

uit een belangrijke, welgestelde familie. Verzoekers familie – respectievelijk zijn grootvader, vader en

oom – hebben de leiding (gehad) over de Zedik stam, welke enkele duizenden families bevat (notities, p.

12-13). Daarnaast hebben verzoeker en zijn broer een groot stuk grond geërfd hebben van 150 dunum

– waarbij 1 dunum overeenstemt met 2500m² – en zou de opbrengst van deze landbouwgronden

verzoeker in staat gesteld hebben om 15 000 dollar te spenderen aan zijn reis naar België (notities, p.

12, p. 13, p. 15). Verzoeker benadrukte hierbij dat de landbouw veel geld opbracht (notities, p. 15).

Verzoekers verklaringen stemmen overeen met de verklaringen van verzoekers broer, met name dat

hun familie aan het hoofd van een stam stond, dat ze zeer veel land hadden en dat ze zelf niet hoefden

te werken (notities, p. 4). Er dient evenwel opgemerkt dat verzoeker en zijn broer tegenstrijdige

verklaringen aflegden over verzoekers opleidingsniveau (zie supra), zodat verzoekers voorgehouden

analfabetisme niet geloofwaardig is. De Raad kan slechts vaststellen dat verzoeker zijn profiel tracht te

minimaliseren, zodat niet onredelijk is aan te nemen dat verzoeker bewust tracht om informatie achter te

houden met betrekking tot zijn profiel en levenswandel in Irak.

2.4.24. Gelet op het geheel van bovenstaande vaststellingen kan er worden aangenomen dat een intern

vluchtalternatief naar de KAR of de regio Dohuk voor verzoeker redelijk is.

2.4.25. De door verzoeker neergelegde documenten kunnen voorgaande vaststellingen niet wijzigen.

Verzoekers identiteitskaart, paspoort, nationaliteitsbewijs, kieskaart, badge van het Iraakse leger, de

identiteitskaart van zijn grootvader (waarop wordt vermeld dat hij Agha of stamhoofd is), een familiekaart

met verzoekers ouders, het nationaliteitsbewijs en de overlijdensakte van zijn vader, twee attesten met

betrekking tot de opleidingen die verzoeker kreeg in het Iraakse leger en foto's van verzoeker in het

leger bevestigen enkel verzoeker identiteit, zijn werkzaamheden voor het Iraakse leger na de val van

Saddam Hoessein en zijn herkomst uit het dorp Kis Qala, district Shekhan, provincie Ninewa, die in

deze beslissing niet worden betwist.

2.4.26. In acht genomen wat voorafgaat, kan geen geloof worden gehecht aan de door verzoeker

voorgehouden herkomst en kan in hoofde van verzoeker geen vrees voor vervolging in de zin van artikel

1, A (2) van het Internationaal Verdrag betreffende de status van vluchtelingen, ondertekend te Genève

op 28 juli 1951 en goedgekeurd bij wet van 26 juni 1953, in aanmerking worden genomen.
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2.5. Aangaande de subsidiaire beschermingsstatus

2.5.1. Verzoeker heeft niet aannemelijk gemaakt dat hij voldoet aan de criteria van artikel 48/3 van de

Vreemdelingenwet. Verzoeker beroept zich voor de toekenning van de subsidiaire bescherming op

dezelfde elementen als voor de vluchtelingenstatus. Noch uit zijn verklaringen noch uit de andere

elementen van het dossier blijkt dat hij voldoet aan de criteria van artikel 48/4, § 2, a) en b) van de

Vreemdelingenwet.

2.5.2. Verzoeker herhaalde tijdens het persoonlijk onderhoud – en bevestigt in zijn verzoekschrift en ter

terechtzitting – dat hij nooit in de stad Dohuk – gelegen in de KAR – was geweest, dat hij er nooit had

gewoond en dat hij en zijn familie er geen netwerk hadden. Verzoeker stelde dat dit kwam omdat zijn

stam in het verleden had samengewerkt met het regime van Saddam Hoessein en ze daarom niet

welkom waren in de KAR (notities, p. 5, p. 8, p. 9, p. 13, p. 18). Er kan echter geen geloof gehecht

worden aan verzoekers bewering dat zijn familie lid zou geweest zijn van een Koerdische paramilitaire

eenheid die Saddam steunde en meent dat verzoekers familie wel degelijk over een netwerk beschikt in

de KAR of in de regio Dohuk. Verzoekers oom heeft een publieke functie bij de KDP, zodat niets

verzoeker kan verhinderen zijn beweringen te staven. Echter niet enkel zijn eigen verklaringen maar ook

deze in samenlezing met deze van zijn broer zijn gebrekkig en uit objectieve landeninformatie (zie infra)

blijkt dat verzoekers familie die inderdaad bekend is geheel gelinkt is aan de KDP en regio Dohuk.

2.5.3. De Raad stelt vast dat de commissaris-generaal op grond van de beschikbare informatie

rechtsgeldig kon concluderen dat er in de noordelijke provincies thans voor burgers geen reëel risico

bestaat om het slachtoffer te worden van een ernstige bedreiging van hun leven of hun persoon als

gevolg van willekeurig geweld in het kader van een gewapend conflict. Verzoeker heeft ook geen

persoonlijke omstandigheden aangevoerd die tot gevolg zouden hebben dat hij een verhoogd risico zou

lopen op ernstige schade in de zin van artikel 48/4, § 2, c), van de Vreemdelingenwet.

2.6. Er wordt geen gegrond middel aangevoerd.

2.6.1. In het kader van de devolutieve kracht van het beroep volstaan bovenstaande vaststellingen om

te besluiten dat verzoeker geen vrees voor vervolging in de zin van artikel 48/3 van de

Vreemdelingenwet of een risico op ernstige schade in de zin van artikel 48/4 van de Vreemdelingenwet

aantoont.

2.6.2. Uit wat voorafgaat, is gebleken dat de Raad het beroep ten gronde heeft kunnen onderzoeken,

zodat er geen reden is om de bestreden beslissing te vernietigen. De Raad kan immers volgens artikel

39/2, § 1, tweede lid, 2° van de Vreemdelingenwet slechts tot vernietiging overgaan als hij een

onherstelbare substantiële onregelmatigheid vaststelt of als essentiële elementen ontbreken waardoor

hij niet over de grond van het beroep kan oordelen. De aangevoerde schendingen kunnen hier, gelet op

het voorgaande, dan ook evenmin leiden tot een vernietiging van de bestreden beslissing.
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OM DIE REDENEN BESLUIT DE RAAD VOOR VREEMDELINGENBETWISTINGEN:

Artikel 1

De verzoekende partij wordt niet erkend als vluchteling.

Artikel 2

De subsidiaire beschermingsstatus wordt de verzoekende partij geweigerd.

Aldus te Brussel uitgesproken in openbare terechtzitting op zeven januari tweeduizend twintig door:

mevr. K. DECLERCK, wnd. voorzitter, rechter in vreemdelingenzaken,

mevr. A.-M. DE WEERDT, griffier.

De griffier, De voorzitter,

A.-M. DE WEERDT K. DECLERCK


